
Fra: Annette Jakobsen [mailto:annettebakerjakobsen@gmail.com]  

Sendt: 14. januar 2020 08:59 

Emne: Rejsekortet - og hvad så? 

  

Hej 

  

Jeg kan forstå at det er planen at Rejsekortet skal udgå, og at vi fremover skal bruge en APP. 

  

Er det slået fuldstændig klik????? 

  

Jeg vil ikke være afhængig af min telefon for at kunne køre med offentlige transportmidler. 

Så køber jeg hellere en bil. 

  

Jeg skal ikke en sen aften stå ude et øde sted, og mobilen er løbet tør for strøm. 

  

For slet ikke at tale om alle de ældre, der ENDNU ENGANG bliver gidsler, fordi der sidder 
nogle latterlige personligheder, der tror at alle kan finde ud af NemID, smartphones, og andet 
"skidesmart" 

  

Jeg håber fandme at der kommer en anden let løsning, for ellers er det offentlige transportsystem 
smadret...…!! 

  

Annette Jakobsen 
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